

Educators 教師



Bring your classroom to life (even remotely) and help your students get the skills they need to prepare for tomorrow's jobs.

為課堂增添趣味及互動性，啟發學生的潛能，為未來工作所需的技能作準備。

G Suite for Education



A suite of best-in-class productivity tools built for teaching and learning. G Suite for Education is and will remain free for schools.

一套適用於授課及學習的工具，供學校免費使用。

- [English site](#) (只提供英語內容)
- **廣東話版補充資源：**
 - 【停課不停學】與 Google 教育社群 (GEG) 網上教學資源共享
 - [Google 網上資源共享一覽](#) (materials available in Cantonese only)
 - [YouTube 影片播放清單 - 廣東話版](#) (videos available in Cantonese only)

Google CS First

A free, ready-to-teach curriculum for educators to introduce students to computer science with instructional videos, activities, coding projects and more.

為教育工作者提供一套免費及簡易的教材，透過教學影片、活動和編寫程式項目等，協助學生學習計算機科學。

- [English site](#) (只提供英語內容)
- [YouTube 影片播放清單 - 廣東話版](#) (videos available in Cantonese only)

Be Internet Awesome.

Teach young students the fundamentals of digital safety and how to be confident online. Curriculum includes lesson plans, parent materials, and a free interactive game.

教導年輕一代網絡安全的基礎知識及如何自信地使用網上平台。課程提供學習計劃、家長指引及免費的互動遊戲。

- [English site](#) (只提供英語內容)
- [Interland - online games](#) (遊戲只提供英語內容)

